

Date: July 13th; 2026

التاريخ: 13 يوليو 2026م

**Invitation to Live Interactive Discussion
Session for the Unaudited Financial Results
for the first half of the year 2026**

دعوة لجلسة نقاشية لعرض ومناقشة البيانات المالية غير
المدققة للنصف الأول من العام 2026م

Oman Refreshment Company SAOG would like to inform and invite investors and analysts to participate in the discussion session, which will be held, in coordination with MSX, on Sunday, 26th July 2026, at 03:00 pm for one hour, to present the unaudited financial results for the period ending on 30th June 2026 which have already been disclosed to MSX.

تود شركة عُمان للمربطيات (ش.م.ع.ع) بأن تُعلم وتدعو المستثمرين والمحللين الماليين إلى المشاركة بالجلسة النقاشية المزمع عقدها، وذلك بالتعاون مع بورصة مسقط، بيوم الأحد، الموافق 26 يوليو 2026م، في تمام الساعة 03:00 ظهراً لمدة ساعة واحدة، وذلك لعرض البيانات المالية غير المدققة للشركة عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2026م، والتي تم الإفصاح عنها بالموقع الإلكتروني ببورصة مسقط.

The session will be conducted via Microsoft Team, and could be accessed through the link below:

وسيتّم عقد هذه الجلسة عبر برنامج الإتصال المرئي والمسموع (Microsoft Teams)، وذلك عن طريق الرابط أو الرمز المذكور أدناه:

<https://teams.microsoft.com/meet/314295582211826?p=eGcN6WDBo12WjGG91P>



For further information, please contact Mr. Faizan Hamid on 24589105.

وفي حال وجود أية إستفسارات، يُرجى الإتصال بالفاضل/
فيزان حميد على الهاتف رقم 24589105

Praggya

Praggya Bhattacharya
Board Secretary



براغيا بهاتاشاريا
أمين سر مجلس الإدارة

Oman Refreshment Company(SAOG)
PO Box 30, Postal Code; 111, CPO Airport, Sultanate of Oman
Tel.: 2458 9000, 2458 9100, Fax: +968 2458 9099
Tax Card No.: 8058775
C.R. No. 1054406 - Industrial Licence No. 679
info@pepsioman.com www.pepsioman.com



Call Centre
2459 6999

شركة عُمان للمربطيات (ش.م.ع.ع)
ص.ب: ٣٠، الرمز البريدي: ١١١، البريد المركزي، المطار، سلطنة عمان.
هاتف: ٢٤٥٨٩٠٠٠، ٢٤٥٨٩١٠٠، فاكس: +٩٦٨ ٢٤٥٨٩٠٩٩
رقم البطاقة الضريبية: ٨٠٥٨٧٧٥
س.ت رقم ١٠٥٤٤٠٦ - السجل الصناعي رقم ٦٧٩

